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Zápis č. 3 

ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 16. 3. 2023 v 19.00 hodin v zasedací místnosti Ob.Ú 

v Dolních Hořicích. 

 

Přítomno: 14 členů 

Omluveni: pí Kořínková 

Jednání zahájil starosta p. Pavel Rothbauer, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 K zápisu z minulého jednání nebylo připomínek. 

 

Zapisovatelem byl jmenován p. Hladík Štěpán, ověřovateli zápisu byli navrženi p. Rosol a p. Nejdr. 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  Pro:14  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

Zastupitelstvo bylo seznámeno s programem jednání: 

1. Zahájení 

2. Zpráva o činnosti 

3. Žádosti 

4. Různé 

5. Závěr 

 

Program byl schválen.  Pro:14  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 

 

2. Zpráva o činnosti 

Vážení přítomní, dovolte mi, abych Vás v krátkosti seznámil se zprávou o činnosti obce za 

poslední období. Obec se zabývala vyřizováním žádostí na posudky občanů naší obce pro potřeby 

policie ČR, soudů, soc. správy a rušením trvalého pobytu. 

 

V lednu proběhla volba prezidenta ČR. Obec zajišťovala průběh 1. i 2. kola. Volby proběhly 

bez problémů. Akorát při 2. kole nás zaskočila námraza na místních komunikacích. Vzhledem k tomu, 

že pracovníci obce byli v pracovní neschopnosti, bylo obtížné tuto kalamitu zvládnout. S tímto nám 

pomohl pan Kohout, který 2 dny prováděl údržbu komunikací. 

V současné době probíhají dokončovací práce na pohostinství v D. Hořicích. Nyní začneme 

s pořizováním vnitřního vybavení (police, kuchyňská linka, výčepní pult…). Největší problém bude 

sehnat provozovatele.  

Byla podána žádost na SZIF na proplacení dotace na pergolu v D. Hořicích na částku 

268.426,- Kč. 

Byla podána žádost o dotaci z POV na opravu rozhlasu. Nyní čekáme na její schválení. 

Od roku 2020 jsme začali provádět sběr separovaného odpadu a bio odpadu v systému D2D. 

V roce 2020 tříděná složka činila 112,6 kg/občan, netříděná složka (komunální a objemný odpad) 

činila 256,4 kg/občan. V roce 2022 tříděná složka činila 179,8 kg/občan a netříděná činila 189,4 

kg/občan. Zde je vidět, že se v naší obci více třídí, takže systém barevných popelnic má smysl. Když 

to převedeme na osobu a rok tak se třídí takto: 1 osoba vyprodukuje 29,1 kg papíru, 31,9 kg plastů, 

12,3 kg barevného sklad, 7,6 bílého sklad, 44 kg kovů, 0,6 kg nápojových kartonů a 54,3 kg 

bioodpadů to je 49% z celkové produkce komunálního odpadu. Netříděné složky z popelnic tvoří 

164,7 kg a objemný odpad 24,7 kg ročně. Na kompostárny bylo z naší obce odvezeno 88,6 tun 

bioodpadu. Celkové náklady na odpadové hospodářství za rok 2022 činily 1.232.890,- Kč. Příjmy 

z poplatku za obecní systém odpadového hospodářství činily v roce 2022 371.306,- Kč. 

  V únoru proběhla schůzka s představiteli MAS krajina srdce ohledně energetické koncepce 

obcí. Obec se zapojila do tohoto projektu, v rámci kterého bude vypracován energetický audit.  
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3. Žádosti 

 

Žádost paní ………… o odprodej pozemku p.č. 621/2 k.ú. Prasetín o výměře cca 300 m2. 
Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje prodej parcely č. 621/2 k.ú. Prasetín o výměře cca 300 m2, za cenu 

50,- Kč/m3 + ostatní náklady spojené s prodejem. 

Pro:14   Proti:0   Zdržel:0 

 

 

Žádost paní ………… na nápravu zatékání dešťové vody a bahna z polí do vsi okolo bývalé školy. 

Obec Dolní Hořice provede odstranění nánosu na krajnici vozovky a bude jednat s majiteli sjezdů o 

jejich zprůtočnění. 

 

 

Žádost SDH Pořín o návratnou finanční výpomoc na předfinancování dotace. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje bezúročnou návratnou finanční výpomoc ve výši 60.000,- 

Kč pro SDH Pořín se splatností do 30. 12. 2023 
Pro:14   Proti:0   Zdržel:0 

 

 

Žádost SDH Mašovice o finanční dar na dětskou soutěž v požárním sportu.  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje finanční dar ve výši 15.000,- Kč pro SDH Mašovice. 

Pro:14   Proti:0   Zdržel:0 

 

 

Žádost Českého svazu včelařů o finanční dar na činnost. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje finanční dar ve výši 7.000,- Kč pro Český svaz včelařů. 

Pro:14   Proti:0   Zdržel:0 

 

 

 

4. Různé 

 

Starosta předložil směnu pozemků p.č. 189/5 za p.č. 189/8 k.ú. Mašovice cca 52 m2 z důvodu výstavby 

rybníků. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr směny pozemků p.č. 189/5 za p.č. 189/8 k.ú. Mašovice cca 52 

m2 z důvodu výstavby rybníků. 

Pro:14   Proti:0   Zdržel:0 

 

 

Starosta předložil nabídku České spořitelna na zhodnocení finančních prostředků. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje zhodnocení finanční prostředků ve výši 6.000.000,- Kč na 12 měsíců. 

Pro:14   Proti:0   Zdržel:0 

 

 

Starosta předložil nabídku na grafické a gramatické zpracování obecního zpravodaje od firmy Rudi 

Tábor a pana …………. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje tisk obecního zpravodaje v tiskárně ABC Chotoviny a grafické a 

gramatického zpracování od pana …………. 

Pro:14   Proti:0   Zdržel:0 
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Ing. Čápová předložila žádost pana ………….. o odprodej pozemku p.č. 438 a části přilehlého 

pozemku č. 437 kú. Kladruby. 

Usnesení: Zastupitelstvo žádost nechválilo. 

Pro:7  Proti:5   Zdržel:2 

 

 

Finanční výbor předložil návrh na odměny členů zastupitelstva od 1. 4. 2023. 

- Místostarosta  4.250,- Kč 

- Člen rady  1.900,- 

- Předseda výboru 1.600,- 

- Člen výboru  1.400,- 

- Zastupitel  1.380,- 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje navržené odměny od 1. 4. 2023. 

Pro:13  Proti:0   Zdržel:1 

 

 

Ing. Hladík seznámil zastupitelstvo s návrhem na nákup komunální techniky.  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje nákup komunální techniky. 

Pro:14  Proti:0   Zdržel:0 

 

 

Starosta předložil rozpočtové opatření č. 2 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 2 

Pro:14  Proti:0   Zdržel:0 

 

 

Zastupitelstvo projednalo navýšení výkonu trafostanice v místní části Hartvíkov. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti na navýšení výkonu trafostanice v místní 

části Hartvíkov. 
Pro:14  Proti:0   Zdržel:0 

 

 

Starosta informoval zastupitelstvo o zahájení sběru použitých jedlých rostlinných olejů. 

 

 

Starosta informoval zastupitelstvo o provedeném sběru objemného odpadu za rok 2022. Do 

kontejneru byly odkládány věci, které tam nepatří – dřeva, železo, pneumatiky…  

Obec musela doplatit vytřídění těchto odpadů: Chotčiny 4.000,- Kč a Pořín 8000,- Kč. 

 

 

Pí Příkopová – vybodování cest v rámci KPÚ D. Hořice 

 

 

P. Hojsák – využití modernizace VO za účelem snížení spotřeby el. energie. 

 

 
 

 

 

5. Závěr 

 

 


